
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Solbjørg H. K. Marjala (FL R/SV/SP/KRF) sette fram fylgjande forslag: 
 

«Kan rådet sjå nærare på rapport frå Karabin AS angåande sak om ny organisering av 
bybanedrifta ?». 

 
Røysting: 
Marjala sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Rådet kan sjå nærare på rapport frå Karabin AS angåande sak om ny organisering av bybanedrifta, på 
neste møte i rådet. 
 
Inge Fiskvik (FFO) sette fram fylgjande forslag: 
 

«Kan rådet ha ein orientering om arrangementet Sykkel-VM i Bergen ?» 
 
Røysting: 
Fiskvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Rådet kan ha ein orientering om Sykkel-VM i Bergen på neste møte i rådet. 
 
 


